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徐州中和重工机械有限公司是一家专业生产船用锚和船用链条的企业，至今已有二十

年的历史。

公司坐落在交通便利的徐州，占地面积4万平方米，现有员工200人，其中工程师

10人，专业技术人员30人，公司拥有4000KN船用锚拉力试验等先进设备，产品按照国际

先进技术标准生产，检测设备齐全。

公司拥有较强的设计，制造，实验和销售船用产品的能力。主要对船用锚，船用链

条，船用舾装件和船用配件等船用产品进行制造及销售。

其中，船用锚产品有20多个系列，600多种型号（50-20000KG）。链条有各种等

级的有档链条和无档链条，主要适应于船舶，矿用，牵引，捆扎及下坠。我们公司产品畅

销国内外，受到广大客户的一致好评。

我公司可以经营并提供中国船舶检验局（ZC）证书、CCS证书、LR证书、GL证

书、ABS证书、KR证书、RINA证书、DNV证书、NK证书、BV证书。并且具有提供标

准船用锚和船用链条的能力。

徐州中和重工机械有限公司始终坚持“质量第一，用户至上”的宗旨，我们会在工作

中不断改进提高我们的技术水平，规范内部管理，以最大的能力满足市场及客户的需求。

徐州中和重工机械有限公司全体员工期待您的到来与联系。

Xuzhou Zhonghe Heavy Industry Machinery Co., Ltd. is a professional manufacturer of marine 

anchors and marine chains, with a history of twenty years.

The company is located in Xuzhou with convenient transportation, covers an area of   40,000 

square meters, and has 200 employees, including 10 engineers and 30 professional and technical 

personnel. The company has advanced equipment such as 4000KN marine anchor tensile 

test.Products are produced in accordance with international advanced technical standards and have 

complete testing equipment. 

The company has a strong ability to design, manufacture, experiment and sell marine products. It 

mainly manufactures and sells marine products such as marine anchors, marine chains, marine 

outfitting and marine accessories.

Among them, there are more than 20 series of marine anchor products and more than 600 models 

(50-20000KG). The chain has studless anchor chain and stud link anchor chain, which are mainly 

suitable for ships, mines, traction, bundling and falling. Our company's products sell well at home and 

abroad, and are well received by our customers.

Our company can operate and provide China Ship Survey (ZC) certificate, CCS certificate, LR 

certificate, GL certificate, ABS certificate, KR certificate, RINA certificate, DNV certificate, NK 

certificate, BV certificate. And has the ability to supply standard marine anchors and marine chains.

Xuzhou Zhonghe Heavy Industry Machinery Co., Ltd. always adheres to the tenet of "quality first, 

customer first", we will continuously improve our technical level in our work, standardize internal 

management, and meet the needs of the market and customers with the greatest ability. All staff of 

Xuzhou Zhonghe Heavy Industry Machinery Co., Ltd. look forward to your arrival and contact.
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